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PROTOKÓŁ  Nr 25/2011 
z posiedzenia 

Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług 
z dnia 5 grudnia  2011r.

Obecni:

1. Dariusz Kur               -  Przewodniczący Komisji
2. Henryk Wójcik          -  Zastępca Przewodniczącego
3  Aleksandra Świeżak  -  Członek Komisji
4. Danuta Opłotna         -  Członek Komisji
5. Adam Wojtyra           -  Członek  Komisji

Zaproszeni goście:
1. Mieczysława Kaska – pracownik ODR
2. Michał Markowicz – prezes Spółki Wodnej

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek:

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
2. Bieżąca informacja z ODR.
3. Sprawy różne i wnioski.
4. Ustalenie terminu posiedzenia Komisji.

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1. Protokół nr 23/2011 z posiedzenia komisji, które odbyło się w dniu 
08.11.2011r., został przyjęty. 

Ad 2. 
Pani Kaska Mieczysława poinformowała, iż w chwili obecnej rozpoczął się cykl 
spotkań szkoleniowych.

− W dniach 17 i 18 listopada 2011r. w Stryjkach odbyło się dwudniowe 
szkolenie z zakresu komputerowego. Wzięło w nim udział 26 
uczestników wszyscy po zakończeniu szkolenia otrzymali zaświadczenia,

− W najbliższym czasie tj. 7 i 8 grudnia 2011r. zorganizowane jest 
szkolenie wyjazdowe do Poświętnego koło Płońska  na którym zostanie 
poruszony temat odnawialnych źródeł energii, technologii i 
funkcjonowania, oraz 20 grudnia 2011r. -odbędzie się dwudniowe 
szkolenie w Tłuszczu dotyczące zasad wzajemnej zgodności i wymogów 
jakie rolnicy muszą spełniać ubiegając się o dopłaty bezpośrednie.
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Pani Mieczysława Kaska odebrała odznaczenie państwowe „Brązowy Krzyż 
Zasługi”
dnia 28 listopada 2011r. o godz. 13.00 w Urzędzie Wojewódzkim przez 
Wojewodę Mazowieckiego.

Ad 3.
Radny Dariusz Kur zwrócił się do radnych, aby na kolejne posiedzenie komisji 
przygotowali swoje propozycje do planu pracy Komisji Rolnictwa, Handlu i 
Usług na 2012r.

Zaproszony na posiedzenie Komisji Pan Michał Markowicz przedstawił 
informacje na temat zawiązania i funkcjonowania Spółki Wodnej na terenie 
Gminy Tłuszcz. 

Pan Markowicz poinformował, iż Spółka Woda została zawiązana w czerwcu, 
w kolejnych miesiącach nabyła osobowość prawną i uzyskała NIP. Jest 
powołany Zarząd 6 osobowy i Komisję Rewizyjną. W chwili obecnej trwają 
starania, aby pozyskać dokumentację ewidencyjną rowów, które są na terenie 
Gminy Tłuszcz  ze Starostwa Wołomińskiego i Wojewódzkiego Zarządu 
Melioracji i Urządzeń Wodnych. Dopiero jak spółka będzie w posiadaniu map 
będzie mogła rozpocząć jakiekolwiek prace w terenie. Prezes stwierdził, iż do 
tej pory były prowadzone rozmowy ustne  z ww. instytucjami, jednakże teraz 
zostanie wystosowane oficjalne pismo do Zarządu Melioracji, aby został 
doprecyzowany i ustalony termin otrzymania wymaganej dokumentacji. 
Kontynuując Pan Markowicz poinformował, iż Spółka wystąpiła o dotację ze 
Starostwa Powiatowego w Wołominie i z Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska. Istotną informacją jest fakt, że drzewa, które rosą w rowach lub 
w bardzo bliskiej odległości będzie trzeba usunąć po otrzymaniu decyzji 
nakazowej przez mieszkańca. To działanie przyczyni się do sprawniejszego 
przygotowanie terenu do prac Spółki. Prezes Spółki wspomniał również, iż 
potrzebne byłoby zatrudnienie osoby na etat, która zajmowałaby się wszystkimi 
formalnościami, gdyż osoby działające w Spółce robią to społecznie i nie 
zawsze mają odpowiednią ilość czasu na dokonywanie wszelkich formalności 
samodzielnie, gdy pracują również zawodowo. Reasumując Pan Michał 
Markowicz stwierdził, iż dobrze by było gdyby powstał Związek Spółek 
Wodnych na terenie Powiatu Wołomińskiego, wtedy Gminy współpracowałyby 
ze sobą. Pan Markowicz zapewnił również, że będzie współpracował z Gminą 
Tłuszcz i z radnymi.

Radni uważają, iż sprawą priorytetową jest dokumentacji i należy poczynić jak 
najszybsze kroki, aby Spółka Wodna była w jej posiadaniu.
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Radny Wójcik zgłosił problem niedrożnych przepustów na ul. Tłuszczańskiej 
i ul. Zasobnej w miejscowości Chrzęsne, aby Spółka Wodna zainterweniowała.

Komisja Rolnictwa, Handlu i Usług wnioskuje o wyjaśnienie sprawy dotyczącej 
upływu ważności umów, które zawarli mieszkańcy w związku z gazociągiem 
Jarzębia Łąka, Postoliska, Chrzęsne, Zalesie. Termin ważności wygasa z dniem 
31.12.2011r. Jak wygląda stosunek prawny po upływie tego terminu, czy 
mieszkańcy powinni aneksować te umowy?

Radny Wójcik podjął inicjatywę sprecyzowania wniosku do Burmistrz Tłuszcza 
i Przewodniczącego Rady do którego dołączyli się pozostali radni. Wniosek 
został złożony na dziennik korespondencyjny w Urzędzie Miejskim w Tłuszczu 
i stanowi załącznik nr 1.
Radni Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług wnioskują o przygotowanie 
stosownego projektu uchwały na najbliższą Sesję Rady Miejskiej w Tłuszczu 
odnośnie zawiązania przez Gminę Tłuszcz partnerstwa publiczno – prywatnego. 

W ramach ww. partnerstwa radni wnioskują o wykonanie następujących zadań 
inwestycyjnych:

1. Wybudowanie przedszkola przy Szkole Podstawowej w Postoliskach „pod 
klucz” koszt realizacji ok. 1,5 mln zł;
2. Wybudowanie sieci wodociągowej na odcinku od Pałacu w Chrzęsnem – 
Zalesie – Mokra Wieś;
3. Wybudowanie przyłącza w Szkole Podstawowej w Mokrej Wsi;
4. Wybudowanie SUW w miejscowości Łysobyki;
5. Wybudowanie sieci wodociągowej na odcinku Jadwinin – Miąse;
6. Wybudowanie sieci wodociągowej w Jasienicy;
7. Wybudowanie sieci wodociągowej na odcinku Stryjki – Kury;
8. Wybudowanie zaplecza socjalnego w Szkole w Stryjkach;

My niżej podpisani radni prosimy o przychylne rozpatrzenie ww. wniosku.

Radna Opłotna prosi o informację co się dzieje z przygotowaniem odpowiedzi 
w sprawie odtworzenia rowu przy ul. Żytniej na osiedlu Górki w Jasienicy. Co 
zostało w tej sprawie zrobione? Czy radna, aby uzyskać odpowiedź powinna 
zwrócić się do Burmistrza osobiście? Niepoprawiony rów spowoduje ponowne 
podtopienia.

Pisma korespondencyjne:
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1. Pismo z dnia 17.11.2011r, nr 4984 skierowane przez Sołtysa 
Jarzębiej Łąki Pana Włodzimierza Romańskiego do Rady Miejskiej 
w Tłuszczu w związku z prośbą  o wyrażenie zgody na zakup przez 
Burmistrza Tłuszczu zabudowanej nieruchomości w Jarzębiej Łące 
stanowiącej własność PKP S.A. z siedziba w Warszawie – 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Komisja zapoznała się z treścią pismem i uważa, że Burmistrz Tłuszcza 
powinien zlecić wykonanie ekspertyzy odnośnie stanu technicznego budynku 
kolejowego oraz wycenę nabycia tej nieruchomości.

2. Pismo korespondencyjne z dnia 16.11.2011r. Nr 4959 wystosowane przez 
mieszkańca Gminy Tłuszcz do Rady Miejskiej w Tłuszczu w sprawie 
wypowiedzi Przewodniczącego Rady Miejskiej Pana K. Gajcego w dniu 
11.11.2011r. Przed kamerą Telewizji Polskiej, że budowa instalacji 
kompostowni i sortowni odpadów oparta jest na najnowszych 
technologiach, oraz byłe gminne składowisko odpadów prawdę mówiąc 
„było półdzikie”. - załącznik nr 3.

3. Pismo wystosowane przez radnych Jasienicy i rodziców dzieci 
uczęszczających do świetlicy socjoterapeutycznych, złożone na dziennik 
korespondencyjny w dniu 17 listopada 2011r., zarejestrowane pod nr 
4977 – załącznik nr 4.

Radna Opłotna Danuta wyjaśniła, iż obecnie jest to świetlica polekcyjna i dzięki 
księdzu ona istnieje, bo udostępnił pomieszczenie, a rodzice w czynie 
społecznym ją wyszykowali i wyposażyli.

4. Pismo nr 4888 z dnia 10.11.2011r. Od PGE Dystrybucja S.A. Oddział 
Warszawa do Burmistrza Tłuszcza dotyczące uregulowania kwestii korzystania 
przez Miasto Tłuszcz z infrastruktury przesyłowej energii elektrycznej oraz 
urządzeń/instalacji oświetleniowej, stanowiących własność PGE Dystrybucja 
S.A. Oddział Warszawa na potrzeby związane z realizacją przez Miasto Tłuszcz 
zadań związanych z oświetleniem miejsc publicznych i dróg – załącznik nr 5.

Komisja zapoznała się z treścią pisma i uważa, że radca prawny powinien 
wypowiedzieć się, czy pismo to jest zasadne.

5. Radni zapoznali się z treścią pisma i dołączoną do niego opinią 
techniczną pawilonu handlowo – usługowego przedłożonego przez 
Burmistrza Tłuszcza do Rady Miejskiej w Tłuszczu w dniu 30 listopada 
odnośnie prośby o wyrażenie opinii przez komisje Rady -załącznik nr 6.

Komisja zapoznała się z treścią pisma i ekspertyzą techniczą. Radni stwierdzili, 
iż opinia techniczna pawilonu usługowo – handlowego budzi wątpliwości co do 
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urządzenia w tym budynku Centrum Kultury. Również brak dokumentacji 
technicznej obiektu nie przemawia za faktem, aby budynek został przeznaczony 
na Centrum Kultury.

Termin kolejnego spotkania komisja ustaliła na dzień 15.12.2011r., godz. 8.30.

Na tym protokół zakończono.

                                                                    Przewodniczący Komisji 

Dariusz Kur 

Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy
Data utworzenia dokumentu: 16.12.2011r

 

  

   


